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Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., p. Martin Kubeš, p. Miroslav Bartoš, p. Peter Mrázek, p. Zdeněk Wachfaitl 

 

 

p. Martin Marek, místostarosta, p. Jiří Šlechta, tajemník komise, pí. Libuše Slezáková, Bc. 

 

 

Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Karel  Čuda, p. Vlastislav Fencl, p. Vlastislav Šebesta 

 (Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

Komise byla seznámena s novými informacemi ohledně dalšího vývoje procesu posouzení vlivu na 

životní prostředí u připravované stavby Břevnovské radiály po odeslání stanoviska Rady a 

Zastupitelstva MČ k dopracované dokumentaci na Ministerstvo životního prostředí v řádném 

termínu.  Předseda komise Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., konstatoval následující: 

1) Naše MČ požádala, dle zákona o právu na informace, Ministerstvo životního prostředí o 

poskytnutí vyjádření dotčených subjektů k dokumentaci vlivů na životní prostředí. 

Stanoviska některých subjektů jsou datována až lednem 2011 a některá obsahují řadu 

pochybení. 

2) Odbor odpadů a Odbor ochrany vod MŽP se k dokumentaci nevyjádřily, což je s podivem 

vzhledem k problematice sanace skládky (Arzén) a odvodnění svahu severně od tělesa 

plánované Břevnovské radiály, spolu s vlivem motolských skládek uložených ve stejném 

svahu na potok v Motolském údolí. 

3) Ve vyjádření OOP MHMP chybí oproti vyjádření k předchozí dokumentaci jasná definice 

nejvýhodnější varianty pro jednotlivé úseky a dále minulé hodnocení, že nejvýhodnější 

varianta Břevnovské radiály v Řepích je řešení bez realizace křižovatky na Slánské. 

4) Vzhledem ke skutečnosti, že se z dokumentace vytrácí její podstata a cíl, srovnatelné 

vyhodnocení variant, požadujeme od dotčených orgánů vysvětlení rozdílů ve vyjádřeních 
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k dokumentacím EIA z roku 2008 a 2010. Není přijatelné, aby díky vadné dokumentaci a 

neobjektivních stanovisek mohl proces EIA stavby č. 7553 Břevnovská radiála dále 

pokračovat.  

5) Komise doporučuje, pokračovat dále v jednáních s dotčenými orgány ohledně prosazování 

dlouhodobě nejvýhodnější varianty pro naši MČ. 

Dále byla Komise seznámena se stavem přípravy nového územního plánu: 

1) Probíhá dohadovací jednání konceptu včetně vyhodnocení námitek a připomínek – 
připomínkové řízení je ve stavu vyhodnocování připomínek jednotlivců, připomínky 
velkých organizací jsou již hotovy. Projednání návrhu územního plánu není stanoveno. 

 
2) Při zpracování konceptu územního plánu byla překročena lhůta jednoho roku od 

předchozího rozhodnutí Zastupitelstva obce – pořizovatel předloží Radě a Zastupitelstvu 
HMP návrh rozhodnutí o dalším postupu při pořizování územního plánu. 

 
 Komise byla informována o dalších připravovaných dopravních stavbách na území hl. m. Prahy: 

 
1) Silniční okruh kolem Prahy – lokalita Suchdol, Běchovice 
 
2) Návrh na tunelové vedení severojižní magistrály v oblasti Národního muzea a Prahy 2 

 
 
 

 

Zpracoval: Jiří Šlechta 
 
tajemník Komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 
 
Verifikoval: Doc. Dr. Jan Farkač, Csc. 
 
předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 

ověřovatel zápisu: Miroslav Bartoš 

zastupitel M.č. Praha 17 

 


